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Philip Swallow, Morris Zapp, Persse McGarrigle and the lovely Angelica are the
jet-propelled academics who are on the move, in the air, and on the make, in David
Lodge’s satirical ‘Small World’. It is a world of glamorous travel and high
excitement, where stuffy lecture rooms are swapped for lush corners of the globe, and
romance is in the air… ‘A wonderful tissue of outrageous coincidences and
correspondences, teasing elevations of suspense and delayed climaxes’ Observer.
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人物众多，却读得进去。一贯的风趣。学术界的小世界。

-----------------------------
我不得不放弃读几十年前的英文原版小说,太累了
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书评

封底封面写着多有趣之类的书也读过不少了。但这么有趣的，几乎每页都会让你要么微
笑，要么咯咯笑，要么捧腹大笑的书真是少有啊。想起读钱钟书《围城〉时候的体验。
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我不愿意马上读完它．每天读一点，有时候还翻回去反复地乐．好东西要留着慢慢享受
．但是，还是忍不住，读完了。 ...  
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